
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 27. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 98
Siden besvarelsen af samrådsspørgsmål E-F den 19. december 2024 om Det Danske 
Filminstitut, har bestyrelsesmedlem Pernille Backhausen trukket sig fra bestyrelsen før 
tid. Dette fremgår af artiklen »Endnu et bestyrelsesmedlem forlader Filminstituttet«, bragt 
på kulturmonitor.dk den 10. januar 2025. Kan ministeren bekræfte, som antydet i debat-
ten, at Sirius Advokater – hvor Pernille Backhausen er både ansat og medejer – har 
repræsenteret både Bygningsstyrelsen (lejer) og Egmont (udlejer) under voldgiftssagen 
om Filmtaget, samtidig med at Pernille Backhausen har været bestyrelsesmedlem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katrine Daugaard (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på katrine.daugaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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